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Til NVE, Norgesvassdrags- og energidirektorat,
v/ Dag Kjellevold,
vedr saksnummer 201305802.

Fra Øystein Olav Østvik
Grunneier, gnr.70 bnr. 6

Høringsuttalelse,vedr: Saksnummer 201305802, konsesjonssøknad, Strindelva kraftverk, Nord-Trøndelag,
Snåsa.

Slik vi forstår NVE`s svar, på mail den 10. juli 2017, er det vi som må bevise
og gjøre en konsekvensutredning selv av eiendommen.
Vi må bruke tid og penger på noe vi selv ikke har satt i gang.

Eller så er det NordVest Energi AS som må gjøre dette. De har til nå behandlet saken på en
lite tilli tsvekkende måte.

Vi forlanger likevel at NordVest Energi AS, komme med en eksakt utredning som
nevnt i punkt 3. i mail, datert 21.juni 2017, til NVE:

"Vi ønsker å få en OBJEKTIV vurdering av hva en heving av vannstanden vil gjøre med hyttetomten og
hytta.

Hvor mye av tomten forsvinner under vann?
Hvor nærme kommer vannet hytta?
Hva er konsekvensen av en heving av vannet for eiendommen: tomt og hytte?"

Vedlagt følger mail fra NordVest Energi AS,(heretter nevnt som NE AS), datert 10. juli 2017,
hvor NE AS, selv mener de gir oss svar på dette. Følgende kommentarer:

1. Kotehøyder.

I mail datert 10. juli 2017, fra NE AS,
kommer NE AS ikke med eksakt tall på kotehøyder/ vannstand.

NE AS henviser til at i: utarbeidelses av detaljplan i samråd med NVE og Snåsa kommune skal benytte GPS
og eventuellt fastpunkt i området slik at HRV, NV og LRV får eksakte og definerte verdier.

NVE svarer i sin mail, til oss, datert 10.juli 2017:
"Dere gis utsatt høringsfrist til 25 august 2017. Vi planlegger befaringer uka etter:"

Vi forstår det slik at utarbeidelsen av detaljplan i samråd med NVE og NE AS, hvor det skal fastsettes
de eksakte kotehøydene, vil foregå etter at høringsfristen har gått ut.

Målingen med målestaven er heller ingen eksakt måling, på lik l inje med antakelser om at
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vannet er 60 cm over vanlig nivå den 20. juni.

Med andre ord, vi har fortsatt ikke fått en reell konsekvensutredning, som er basert på fakta,
for eiendommen: tomt og hytte.

2. Løsningsforslag fra Nordvest Energi AS.

Alternativene som er foreslått som løsninger, "som kan avbøte virkningene av en utbygging",
bygger på antakelser av kotehøyder/ vannstand, noe Nord Energi AS selv også presiserer.
Vi kan derfor ikke gå inn på noen avtaler før eksakte tall foreligger.

Vi kan heller ikke gå inn på løsninger som baserer seg "hvis NVE" godkjenner det, se løsningsforslag
alternativ 1.

3. Historikken vedr dam i utløpet av Bjørtjønna.

Det henvises til historikken vedr dam i utløpet av Bjørtjønna, og sitat:
" Det var stordrift der på 1950 tallet. Opprinnelig reguleringshøyde er estimert til ca. 2,5 m. "
Da hyttetomta ble gitt til Øystein Olav Østvik sin far var dammen intakt."

Det NE AS beskriver her er at Per Odd Østviks tomt lå i stor grad under vann ved
overtagelses tidspunktet i 1961. Dette er ikke riktig. I dag viser Statens Kartverk at en heving
av vannstanden på 2,5 m ville ha lagt ca. 75%- 80% av tomten under vann. 
Tomtearealet er beskrevet i dokumentet "Skylddelingsforretning", signert året 1961.

4.Fakta
Alle realiteter må på bordet før høringsfristen går ut!
Alle realiteter må på bordet før løsninger kan diskuteres!
Vi skal på lik linje med de andre grunneierne ha gjort en avtale før konsesjonsavtalen
blir vurdert.

4. Konklusjon.

Slik saken foreligger i dag, den 20. juli 2017, for eiendom  grn.70 bnr.6, eiet av Øystein Olav Østvik,
kan vi ikke godta noen vannkraft utbygging, inntil vi har reelle fakta
om hva som er konsekvensen for eiendommen: tomt og hytte, ved utbygging av vannkraftverk i Bjørtjønna,
og at vi har garantier for eksakte og faktiske tiltak som blir gjennomført for at eiendommen ikke blir
berørt av utbyggingen.

Vi har i utgangspunktet ikke noe i mot utbygging av vannkraftverket, men kan ikke akseptere at vår
eiendom blir skadelidende.

Med vennlig hilsen



Øystein Olav Østvik


